

Police: Nos 54, 55, 56, 57, 58, 59.  
 Maladies Contagieuses: Nos 49, 50.  
 Incinération: Nos 49, 50.  
 Voirie (Division Est): No 48.  
 Voirie (Division Nord): Nos 123, 124, 125, 126, 127.  
 Incendies: Nos 79, 80, 81, 82, 83, 84, 85.

4.—(26083) Soumise une communication de la "Laurentian Granite Co.", au sujet des soumissions pour la fourniture de blocs de granit.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Député-Ingénieur en Chef, et au Département en Loi pour rapport.

5.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser la remise du dépôt de \$48,000, fait par MM. Peter Lyall & Co., en rapport avec la construction de la Bibliothèque Municipale, si cette Compagnie le désire.

6.—Soumis un mandat, au montant de \$3,750, en faveur du "Crédit Foncier Franco-Canadien", re contrat Hôpital Notre-Dame.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

7.—Soumis le rapport des Inspecteurs de Tramways, pour les semaines finissant les 13 et 20 mars courant.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De recevoir ledit rapport.

8.—(25614) Soumis le rapport conjoint du Surintendant des Achats et des Ventes et du Surintendant de Police, sur les soumissions reçues pour la fourniture d'uniformes pour la Police.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'adjuger le contrat pour la confection de 1015 paires de pantalons de constables, à M. C. E. Lamoureux, à raison de \$5.50 la paire, et 1,015 blouses de constables, à M. R. Charlebois, à raison de \$7.20 la blouse, de préparer les contrats en conséquence, de prier Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité à signer les contrats à intervenir, et de rembourser les dépôts aux soumissionnaires qui n'ont pas obtenu le contrat ou partie de contrat.

9.—(26145) Soumise une communication de MM. Laurin, Leitch & Co., au sujet des salaires à payer aux ouvriers employés aux travaux de la Traverse du Canal Lachine, pour le Département des Egouts.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De payer temps double aux ouvriers qui travaillent le dimanche, et de diviser les ouvriers qui travaillent la nuit par équipes.

10.—Le Bureau procède à l'ouverture de soumissions pour la fourniture des différents matériaux requis pour l'exécution des travaux permanents, durant l'exercice 1915.

Les soumissions suivantes sont ouvertes en présence des parties intéressées et référées à l'Agent des Achats et des Ventes et aux chefs des divers départements intéressés, pour tabulation et rapport, et les chèques de dépôt les accompagnant sont déposés au Bureau du Trésorier de la Cité, et les échantillons soumis avec lesdites soumissions sont également référés au Surintendant des Achats et des Ventes, savoir:

EXPLOSIFS

1° Canadian Explosives, Limited . . . . . \$ 1,183.28

CHARBON

2° Andrew Baile . . . . . 4,588.50  
 3° Evans Bros., Limited . . . . . 4,462.50  
 4° J. O. Labrecque . . . . . 4,500.00  
 5° P. McCrory Coal Co. . . . . 4,500.00  
 6° La Cie Approvisionnement du Canada . . . . . 4,582.50  
 7° Henri Filiatrault . . . . . 200.00

Police: Nos. 54, 55, 56, 57, 58, 59.  
 Contagious Diseases: No. 27.  
 Incineration: Nos. 49, 50.  
 Road (Eastern Division): No. 48.  
 Road (Northern Division): Nos. 123, 124, 125, 126.  
 Fire: Nos. 79, 80, 81, 82, 83, 84, 85.

4.—(26083) Submitted a communication from the Laurentian Granite Co., anent the tenders for the supply of granite blocks.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Deputy Chief Engineer and to the Law Department for a report.

5.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the refund of the deposit of \$48,000 made by Messrs. Peter Lyall & Co., in connection with the construction of a Municipal Library, be authorized.

6.—Submitted a warrant, amounting to \$3,750, in favor of the "Crédit Foncier Franco-Canadien" re contract, Notre-Dame Hospital.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That payment of same be authorized.

7.—Submitted the report of the Tramway Inspectors, for the weeks ending on the 13th and 20th March instant.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said report be received.

8.—(25614) Submitted the joint report of the Purchasing and Sales Agent and the Superintendent of Police, anent the tenders received for the supply of uniforms to the Police.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the contract for 1015 pairs of constables' trousers be awarded to Mr. C. E. Lamoureux, at \$5.50 per pair, and for 1015 constables' blouses to Mr. R. Charlebois at \$7.20 per blouse, that contracts be prepared accordingly, and that His Worship the Mayor and City Clerk be requested to sign the contracts to be entered into, and that the unsuccessful tenderers for contracts or part of contracts be refunded their deposits.

9.—(26145) Submitted a communication from Messrs. Laurin, Leitch & Co., anent the salaries to be paid to the laborers employed on the work of the Lachine Canal crossing (Sewers Department).

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the laborers who work on Sunday be paid double time, and that the laborers working during the night, be divided into squads.

10.—The Board proceeded to open the tenders for the supply of the different materials required for permanent works, during the year 1915.

The following tenders were opened in the presence of the interested parties and referred to the Purchasing and Sales Agent and to the Heads of the Departments interested, for tabulation and report, and the cheques accompanying the same were deposited with the City Treasurer and the samples submitted with the said tenders were also referred to the Purchasing and Sales Agent:

EXPLOSIVES.

1° Canadian Explosives, Limited . . . . . \$ 1,183.28

COAL.

2° Andrew Baile . . . . . 4,588.50  
 3° Evans Bros., Limited . . . . . 4,462.50  
 4° J. O. Labrecque . . . . . 4,500.00  
 5° P. McCrory Coal Co. . . . . 4,500.00  
 6° La Cie Approvisionnement du Canada . . . . . 4,582.50  
 7° Henri Filiatrault . . . . . 200.00